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Protokół 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki, Budżetu i Inwestycji 

(protokół nr 74/22), Komisji Sportu, Rekreacji, Turystyki i Spraw 

Obywatelskich (protokół nr 39/22) oraz Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych (protokół nr 44/22) odbytego w dniu 27 kwietnia 2022 r. od 

godz. 14:30 do godz. 16:50 w Pałacu Kawalera w Świerklańcu. 

 

Obecni według załączonej listy.  

 

 Na wstępie posiedzenia dokonano wyboru Przewodniczącego 

wspólnego posiedzenia, którym został wybrany radny Jacek Grysko. 

Prowadzący obrady przywitał przybyłych członków poszczególnych 

Komisji oraz gości i otworzył posiedzenie.    

 

Następnie przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wydanie opinii do projektu uchwały nr 464 w sprawie ustalenia sposobu sprawiania 

pogrzebu przez Gminę Świerklaniec. 

3. Wydanie opinii do projektu uchwały nr 465 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w gminie Świerklaniec 

obejmującego cześć północnego obszaru sołectwa Nakło Śląskie. 

4. Wydanie opinii do projektu uchwały nr 466 w sprawie Wieloletniego Planu Rozwoju 

i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych na lata 2021 – 2023. 

5. Wydanie opinii do projektu uchwały nr 467 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli zlokalizowanego na terenie Ośrodka 

Wypoczynkowego Zalew Nakło – Chechło. 
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6. Wydanie opinii do projektu uchwały nr 468 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli zlokalizowanego na terenie Ośrodka 

Wypoczynkowego Zalew Nakło – Chechło. 

7. Wydanie opinii do projektu uchwały nr 469 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli zlokalizowanego na terenie Ośrodka 

Wypoczynkowego Zalew Nakło – Chechło. 

8. Wydanie opinii do projektu uchwały nr 470 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli zlokalizowanego na terenie Ośrodka 

Wypoczynkowego Zalew Nakło – Chechło. 

9. Wydanie opinii do projektu uchwały nr 471 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego w sołectwie Świerklaniec, przeznaczonego pod oczyszczalnię ścieków. 

10. Wydanie opinii do projektu uchwały nr 472 w sprawie określenia zakresu pomocy 

świadczonej przez Gminę Świerklaniec na rzecz obywateli Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa. 

11. Wydanie opinii do projektu uchwały nr 473 w sprawie upoważnienia Wójta Gminy 

Świerklaniec do dokonywania zmian w uchwale budżetowej oraz wieloletniej prognozie 

finansowej w celu realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w związku 

z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

12. Wydanie opinii do projektu uchwały nr 474 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 

rok. 

13. Wydanie opinii do projektu uchwały nr 475 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2022 – 2037. 

14. Przyjęcie protokołów z ostatnich posiedzeń Komisji Gospodarki, Budżetu i Inwestycji. 

15. Przyjęcie protokołów z ostatnich posiedzeń Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych. 

16. Przyjęcie protokołów z ostatnich posiedzeń Komisji Sportu, Rekreacji, Turystyki i Spraw 

Obywatelskich. 

17. Wolne głosy. 

18. Zakończenie 
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Ad. 2. 

 

Pani Katarzyna Shuheber, Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Świerklańcu, poinformowała, że 

obowiązujące przepisy prawa nakładają na Radę Gminy obowiązek ustalenia sposobu sprawowania 

pogrzebu. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych wydała pozytywną opinię do projektu uchwały 

nr 464 w sprawie ustalenia sposobu sprawiania pogrzebu przez Gminę Świerklaniec, w następujący 

sposób: l. gł. 2: „za” – 2, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. W głosowaniu nie wzięli udziału Radni 

Michał Nolewajka oraz Kazimierz Flakus.  

 

Ad. 3. 

 

Pani Ludmiła Jaśkiewicz, Kierownik Referatu Geodezji, Planowania Przestrzennego, Gospodarki 

Gruntami i Nieruchomościami, przedstawiła najważniejsze założenia zawarte w projekcie uchwały 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w gminie 

Świerklaniec obejmującego część północnego obszaru sołectwa Nakło Śląskie. W dalszej części 

przedstawiła przeprowadzoną procedurę w zakresie konsultacji z wszystkimi niezbędnymi 

instytucjami oraz wyłożeń projektu planu do publicznej dyskusji. 

 

Radny Kazimierz Flakus zwrócił się z zapytaniem dotyczącym uwzględnionych uwag do 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla północnej części Nakła Śląskiego. 

 

Pani Ludmiła Jaśkiewicz, Kierownik Referatu Geodezji, Planowania Przestrzennego, Gospodarki 

Gruntami i Nieruchomościami, że głosowaniu podlegają wyłączenie uwagi, które nie zostały 

uwzględnione przez Wójta Gminy Świerklaniec.  

 

Radny Eugeniusz Wajs wyraził swoją opinię, że na mapie powinny być zaznaczone ulice, aby móc 

łatwiej odnieść się do treści uwag. 

 

Pani Ludmiła Jaśkiewicz, Kierownik Referatu Geodezji, Planowania Przestrzennego, Gospodarki 

Gruntami i Nieruchomościami, poinformowała, że projekt jest sporządzony w skali 1:2000, 
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w związku z czym trudnym pod względem technicznym jest wypisanie wszystkich ulic. Nadmieniła, 

że w uwagach zawarto numer działki w związku z czym można odnaleźć je na mapie. 

 

Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, zwrócił się z prośbą, aby podczas sesji 

wszystkie złożone uwagi podlegające głosowaniu zostały przedstawione na mapie. 

 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji Wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 465 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w gminie 

Świerklaniec obejmującego cześć północnego obszaru sołectwa Nakło Śląskie, w następujący 

sposób: l. gł. 7: „za” – 7, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 

 

Ad. 4. 

 

Pani Anna Kubica poinformowała, że plan podlegał aktualizacji pod względem ilości sieci, studni. 

Nadmieniła, że zmianie uległa również ilość wodomierzy, które będą podlegały wymianie na 

nowoczesne umożliwiające zdalny odczyt wartości ilości zużytej wody. 

 

Radny Zbigniew Jarka zwrócił się z zapytaniem odnośnie budowy kanalizacji w ulicy bocznej od 

Lasowickej w Nowym Chechle. 

 

Pan Dawid Zedel, Zastępca Dyrektora Zakładu Wodociągów i Kanalizacji, poinformował, że 

w pierwszej kolejności prowadzone są działania związane z realizacją inwestycji dotyczącej budowy 

kanalizacji w Gminie Świerklaniec. W dalszej części poinformował, że opracowywana jest 

dokumentacja na ul. Jarzębinowa, która zostanie zrealizowana bezpośrednio po głównej inwestycji. 

 

 

Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że opracowywana jest dokumentacja 

budowy kanalizacji grawitacyjnej, który obecnie jest na etapie uzgodnień. W dalszej części 

poinformowała, że w ramach realizowanego projektu nie można było wnioskować na większą 

długość, niż 20 %, przeznaczoną na budowę sieci wodociągowej. 
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Pan Dawid Zedel, Zastępca Dyrektora Zakładu Wodociągów i Kanalizacji, przedstawił szczegółowe 

informacje na temat wymiany sieci wodociągowej. Nadmienił, że ze względu na budowę sieci 

kanalizacyjnej Zakład Wodociągów i Kanalizacji będzie dokonywał wymian przyłączy. Następnie 

poinformował, że wymiana sieci wodociągowej jest bardzo ważna. 

 

Radny Łukasz Lesik poruszył temat wykupu sieci wodociągowej wybudowanej przez prywatnych 

inwestorów. 

 

Radny Tadeusz Ledwoń poinformował, że nieruchomość zlokalizowana przy ul. Lasowickiej 8 nie 

została uwzględniona w budowie kanalizacji. 

 

Pan Dawid Zedel, Zastępca Dyrektora Zakładu Wodociągów i Kanalizacji poinformował, że część 

nieruchomości nie zostało uwzględnionych przy budowie kanalizacji ze względu na ich lokalizację 

geologiczną.  

 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 466 

w sprawie Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń 

Kanalizacyjnych na lata 2021 – 2023, w następujący sposób: l. gł. 7: „za” – 7, „przeciw” - 0, 

„wstrzymało się” – 0. 

 

Ad. 5. 

 

Pani Anna Kubica poinformowała, że Zakład Wodociągów i Kanalizacji wystąpił do Urzędu Gminy 

z wnioskiem o wyznaczenie miejsc przeznaczonych do kąpieli. W dalszej części przedstawiła 

terminy obowiązywania poszczególnych miejsc z uwzględnieniem przerwy technicznej. Nadmieniła, 

że miejsca zostały uwzględnione z wszystkimi niezbędnymi instytucjami i uzyskały opinię 

pozytywną. 

 

Komisja Sportu, Rekreacji, Turystyki i Spraw Obywatelskich wydała pozytywną opinię do projektu 

uchwały nr 467 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego 

do kąpieli zlokalizowanego na terenie Ośrodka Wypoczynkowego Zalew Nakło – Chechło, 

w następujący sposób: l. gł. 3: „za” – 2, „przeciw” – 1, „wstrzymało się” – 0. 



6 
 

Ad. 6. 

 

Komisja Sportu, Rekreacji, Turystyki i Spraw Obywatelskich wydała pozytywną opinię do projektu 

uchwały nr 468 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego 

do kąpieli zlokalizowanego na terenie Ośrodka Wypoczynkowego Zalew Nakło – Chechło, 

w następujący sposób: l. gł. 3: „za” – 3, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 

 

Ad. 7. 

 

Komisja Sportu, Rekreacji, Turystyki i Spraw Obywatelskich wydała pozytywną opinię do projektu 

uchwały nr 469 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego 

do kąpieli zlokalizowanego na terenie Ośrodka Wypoczynkowego Zalew Nakło – Chechło, 

w następujący sposób: l. gł. 3: „za” – 2, „przeciw” – 1, „wstrzymało się” – 0. 

 

Ad. 8. 

 

Komisja Sportu, Rekreacji, Turystyki i Spraw Obywatelskich wydała pozytywną opinię do projektu 

uchwały nr 470 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego 

do kąpieli zlokalizowanego na terenie Ośrodka Wypoczynkowego Zalew Nakło – Chechło, 

w następujący sposób: l. gł. 3: „za” – 2, „przeciw” – 1, „wstrzymało się” – 0. 

 

Ad. 9. 

Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, poinformował, że w związku ze złożoną na sesji Rady Gminy 

Świerklaniec deklaracją oraz ze względu na wolę mieszkańców został przedłożony projekt uchwały 

w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru przeznaczonego pod oczyszczalnie ścieków. 

Radny Łukasz Lesik zasugerował, aby zmienić kolejność realizacji porządku obrad, aby w pierwszej 

kolejności omówić projekt uchwały nr 471 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia 

do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego 

w sołectwie Świerklaniec, przeznaczonego pod oczyszczalnię ścieków a następnie projekt uchwały 

nr 464 w sprawie w sprawie ustalenia sposobu sprawiania pogrzebu przez Gminę Świerklaniec.  
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Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy odniósł się do proponowanej zmiany 

kolejności porządku obrad.  

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 471 

w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w sołectwie Świerklaniec, 

w następujący sposób: l. gł. 7: „za” – 6, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 1. 

 

Ad. 10. 

 

Pani Barbara Mateja poinformowała, że projekt uchwały ma na celu umożliwienie udzielania 

pomocy emigrantom wojennym z Ukrainy. Następnie poinformowała, że w projekcie uchwały 

zawarto działalność, która jest prowadzona przez Gminę Świerklaniec. W dalszej części 

poinformowała, że wiele gmin zawierało rozszerzony zakres czynności, który jest uwzględniony 

również w ustawie, co jest niezgodne z prawem. 

 

Radny Kazimierz Flakus zwrócił się z zapytaniem dotyczącym zakresu udzielanej pomocy. 

 

Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, poinformował, że są realizowane wszystkie zadania wynikające 

z ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa. W dalszej części przedstawił szczegółowe informacje odnośnie nadawania numeru PESEL. 

Zaznaczył, że w pierwszej kolejności pomocy uchodźcom udzieliły samorządy oraz mieszkańcy. Za 

pomoc uchodźcom, którzy przebywają w kajakowni w Świerklańcu otrzymywane są pieniądze. 

Jedyne pieniądze, które zostały wydatkowane z budżetu gminy z zakresu zarządzenia kryzysowego 

to środki przekazane na zakup łóżek wraz z materacami, które zostały umiejscowione w kajkowni. 

Następnie poinformował o prowadzonych zbiórkach. W dalszej kolejności poinformował, że Śląski 

Związek Gmin i Powiatów uczestniczy w przekazywaniu uwag i informacji do administracji 

rządowej. Zaznaczył, że pomoc dla Ukraińców nie będzie realizowana ze szkodą dla budżetu gminy. 

 

Radny Kazimierz Flakus poruszył temat sposobu przekazywania środków z funduszu pomocowego. 

 

Radny Łukasz Lesik zwrócił się z zapytaniem odnośnie możliwości uzyskania zwrotu środków 

przeznaczonych na tłumacza i pomoc prawną. 
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Pani Barbara Mateja poinformowała, że omawiany projekt uchwały dotyczy pomocy prowadzonej 

na rzecz Ukraińców, które są realizowane ze środków własnych gminy. 

 

Radny Tadeusz Ledwoń zwrócił się z zapytaniem odnośnie ilości uchodźców przebywających 

w Gminie Świerklaniec. W dalszej części zwrócił się z prośbą o przedstawienie ilości środków 

przeznaczonych na pomoc uchodźcom. 

 

Pan Marek Cyl poinformował, że na sesji zostaną przedstawione szczegółowe informacje 

finansowe, dotyczące pomocy uchodźcom. Następnie poinformował, że obecnie w Gminie 

Świerklaniec przebywa około 250 osób, w tym 50 % dzieci, łącznie 75 rodzin. 

 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 472 

w sprawie określenia zakresu pomocy świadczonej przez Gminę Świerklaniec na rzecz obywateli 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, w następujący sposób: 

l. gł. 7: „za” – 7, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 

 

Ad. 11. 

 

Pani Anna Hojka, Skarbnik Gminy, poinformowała, że projekt uchwały został sporządzony zgodnie 

art. 111 ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa Dodała, że podjęcie niniejszej uchwały spowoduje usprawnienie udzielanej pomocy, 

ponieważ w dynamicznie zmienia się ilość środków wpływających do budżetu gminy z funduszu 

pomocowego. 

Radny Łukasz Lesik zwrócił się z zapytaniem, czy projekt uchwały ma na celu tylko usprawnienie 

udzielenia pomocy. 

 

Pani Anna Hojka, Skarbnik Gminy, poinformowała, że omawiany projekt uchwały ma na celu 

usprawnienie udzielania pomocy. 

 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 473 

w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Świerklaniec do dokonywania zmian w uchwale budżetowej 
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oraz wieloletniej prognozie finansowej w celu realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, w następujący sposób: 

l. gł. 7: „za” – 7, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych wydała pozytywną opinię do projektu uchwały 

nr 473 w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Świerklaniec do dokonywania zmian w uchwale 

budżetowej oraz wieloletniej prognozie finansowej w celu realizacji zadań związanych z pomocą 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, w następujący 

sposób: l. gł. 4: „za” – 4, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 

 

Ad. 12. 

 

Pani Anna Hojka, Skarbnik Gminy, szczegółowo przedstawiła zamiany wprowadzone do budżetu 

gminy na 2022 rok. 

 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 474 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok, w następujący sposób: l. gł. 7: „za” – 7, 

„przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 

  

 

Ad. 13. 

 

Pani Anna Hojka, Skarbnik Gminy, poinformowała, że zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2022 – 2037 są pokłosiem zmian wprowadzonych do budżetu gminy na 2022 rok. 

 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 475 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2022 – 2037, 

w następujący sposób: l. gł. 7: „za” – 7, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0.  

 

 

Ad. 14. 
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Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji przyjęła: 

• protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji w dniu 09.12.2021 r., w następujący sposób: 

l. gł. 7: „za” – 7, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0; 

• Protokół nr 72/22 z posiedzenia w dniu 25.01.2022 r., w następujący sposób: l. gł. 7: 

„za” – 7, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0; 

• Protokół nr 73/22 z posiedzenia w dniu 22.02.2022 r., w następujący sposób: l. gł. 7: 

„za” – 7, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0; 

• Protokół nr 75/22 z posiedzenia w dniu 11.04.2022 r., w następujący sposób: l. gł. 7: 

„za” – 7, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 

 

Ad. 15. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych przyjęła protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji 

w dniu 09.12.2021 r., w następujący sposób: l. gł. 4: „za” – 4, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0.  

 

Ad. 16. 

 

Komisja Sportu, Rekreacji, Turystyki Spraw Obywatelskich przyjęła: 

• protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji w dniu 22.11.2021 r., w następujący sposób: 

l. gł. 3: „za” – 3, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0; 

• protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji w dniu 09.12.2021 r., w następujący sposób: 

l. gł. 3: „za” – 3, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0; 

• Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji w dniu 28.12.2021 r, w następujący sposób: 

l. gł. 3: „za” – 3, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 

 

Ad. 17. 

 

Rady Łukasz Lesik poinformował, że w zeszłym tygodniu przekazano samochód należący do 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Orzechu do Tranopola. W dalszej części zwrócił się z prośbą 

o organizację zbiórki zmierzającej do zakupu samochodu osobowego, który można przekazać do 

Tarnopola. 
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Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, poinformował, że każda forma pomocy Ukraińcom jest bardzo ważna 

i poprał pomysł przedstawiony przez Radnego Łukasza Lesika. W dalszej części przedstawił 

informacje odnośnie udzielanej pomocy. 

 

Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, wyraził swoją opinię, że najlepszym 

rozwiązaniem jest utworzenie zbiórki publicznej np. Za pośrednictwem portalu siępomaga.pl. 

Natomiast Urząd Gminy może zająć się promocją niniejszej zbiórki. 

 

Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, poinformował, że w dniu jutrzejszym przeprowadzi rozmowy z Panią 

Krystyną Kosmalą, Starostą Powiatową Powiatu Tarnogórskiego, z prośbą o wsparcie promocji 

założonej zbiórki. 

 

W dalszej części przedstawiono zdjęcia przekazanego samochodu lekkiego dla Straży Pożarnej 

w Tarnopolu wraz z wyposażeniem. 

 

Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, podziękował Radnemu Łukaszowi Lesikowi, za działania organizacyjno -

techniczne zmierzające do przekazania samochodu lekkiego Straży Pożarnej. W dalszej części 

przedstawił informacje na temat darów przekazanych wraz z pojazdem. 

 

Radny Zbigniew Jarka podziękował za działania, których efektem było przekazanie samochodu 

lekkiego dla Straży Pożarnej z Tarnopola. W dalszej części poinformował, że należy rozeznać, czy 

samochód niezbędny do przekazania to samochód osobowy czy bus. Następnie zasugerował, że 

należy rozeznać wśród sąsiednich jednostek ochotniczych straży pożarnych, czy nie posiadają 

samochodów, które mogłyby zostać przekazany na Ukrainę. 

 

Radny Łukasz Lesik poinformował, że informację na temat samochodu potrzebnego w Tarnopolu 

zostanie przekazany po 1 maja po powrocie Radnego z Ukrainy. 

 

Następnie został poruszony temat zabezpieczenie studzienek kanalizacyjnych po ukradzionych 

kratkach ściekowych.  

Radny Tadeusz Ledwoń poruszył temat własności pas zieleni znajdującego się pomiędzy drogą, 

a posesją zlokalizowaną przy ul. Leśnej 69 c w Nowym Chechle. Następnie poruszył temat 

chorągiewek ustawionych w Parku w Świerklańcu.  
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Radni Tadeusz Ledwoń oraz Michał Nolewajka zawnioskowali o dokonanie analizy informacji 

otrzymywanych z czujników Airly, aby uzyskać informację na temat efektów. 

 

W dalszej części został omówiony temat dofinansowań na budowę instalacji fotowoltaicznych, 

które są realizowane w gminach sąsiednich. Następnie omówiono kwestię montażu, awaryjności 

instalacji fotowoltaicznych oraz modernizacji sieci energetycznej, aby dostosować ją do 

zwiększającej się ilości instalacji fotowoltaicznych. 

 

Radny Mirosław Bacik wyraził swoją opinię, żeby przeprowadzić działania zmierzające do integracji 

z uchodźcami z Ukrainy. 

 

Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, poinformował, że wskazane są działania zmierzające do integracji 

mieszkańców Gminy Świerklanie z uchodźcami z Ukrainy. W dalszej części poinformował, o pikniku 

organizowanym w weekend majowy w Parku w Świerklańcu. 

 

Radny Tadeusz Ledwoń prowadzenia działań zmierzających do powstania możliwości uzyskania 

pracy przez uchodźcom. 

 

Radny Eugeniusz Wajs poruszył temat bieżącego utrzymania dróg, w tym naprawy pozimowej 

naprawy nawierzchni dróg. 

 

Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, przedstawiła informacje na temat wniosków 

wykonawców realizujących budowę kanalizacji w Gminie Świerklaniec o waloryzację 

wynagrodzenia. Następnie szczegółowo przedstawiła sposób wyliczenia waloryzacji. 

 

W dalszej kolejności omawiania niniejszego punktu przedstawiono wpływ inflacji na prowadzone 

roboty budowlane. 

 

Radny Zbigniew Jarka poruszył temat możliwości pozyskania środków na montaż solarnych lamp 

ledowych, które są zasilane odnawialnym źródłem energii. 
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Ad. 18. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, prowadzący posiedzenie Jacek Grysko o godz. 16:50 

zamknął wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Gminy Świerklaniec. 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała: B. Bzdziuch 

 

 

Zastępca Przewodniczącego 

 Komisji Gospodarki, 

 Budżetu i Inwestycji 

 

 Adam Francik 

 

     Przewodniczący  

     Komisji Oświaty, Kultury  

     i Spraw Społecznych 

 

     Jacek Grysko 

 

        Przewodniczący  

  Komisji Sportu, Rekreacji, 

  Turystyki i Spraw Obywatelskich 

   

Adam Francik 

 


